
32.sjednica

ZAPISNIK

(skraieni zapisnik)

sa sastanka sjednice Skolskog odbora koja je odriana 15.12. 2023. godine s poaetkom u 14
sati, odriane u prostorUama Osnovne tkole Antun Gustav Matos Tovarnik . Na sastanku su prisutni
ilanovi Skolskog odbora: Nevenka Kovadevit, svjetlana Bajii, Luka.lurii,Mario Adamovii, zdenko
Serafini, Ruia Drmanovii, Melita Mijii te ravnateljica Ljiljana Bandii. Sjednicu je sazvala predsjednica
Skolskog odbora, Nevenka Kovatevit.

DNEVNI REO

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,

2. Dopuna satnice kuharici-zamolba za suglasnost 50,

3. Usvajanje Plana klasifikacijskih oznaka za 2024. godinu

4. Usvajanje Procedure swaranja ugovornih obveza u 05 Antun Gustav Mato5 Tovarnik

5. lzmjena plana nabave za 2023. zbog CDS,

6. Rebalans proraauna za 2023. zbog CDS.

7. Plan nabave za 2024. godinu.

8.Financijski plan za2024. iprojekcijama za 2025. i 2026.

7. Razno.

sjednicu je oworila predsjednica 50, te predala rUed ravnateljici Bandii. pod prvom toakom dnevnog
reda usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice te se preslo na drugu todku dnevnog reda. predsjednica
50, ie upoznala dlanove s materUalima koje su dobili elektronskim putem. potom je dala rijet,
ravnateljici Bandii, koja je pojasnila potrebu dopune satnice radnog vremena i to za radno mjesto
kuhar/ica zbog poveianog opsega posla radi sudjelovanja u eksperimentalnom programu ,,osnovna
5kola-kao cjelodnevna Skola- Uravnoteien, pravedan, uainkovit iodriiv sustav odgoja iobrazovanja,,
temeuem Odluke MZO od 22.05.2023. do rujna, 2027. godine. Zakljutak:

Pod drugom totkom dana je suglasnost za dopunu satnice kuharici .



Pod treiom toakom dan je na usvajanje Plan klasifikacijskih oznaka za ZOZ4. godinu. Usvojen je sa 7
glasova za i nitijednim protiv.

Pod detvrtom todkom dana je Procedura stvaranja ugovornih obveza u 05 Antun Gustav Mato! Tovarnik
na usvajanje. Usvojena je sa 7 glasova za i nitijednim protiv.

Pod petom toakom dana je izmjena plana nabave za 2023. zbog CD5 na usvajanje. Sa 7 glasova i niti
jednim protiv je usvojena. Odluka o izmjeni plana nabave za 2023. zbog CDS se nalazi u privitku.

Pod Sestom todkom dan je rebalans proraiun a za 2023. zbog CD5 na usvajanje. Sa 7 glasova i nitijednim
protiv je usvojen. Odluka o rebalansu proraduna za 2023. zbog CDS se nalazi u privitku.

Pod sedmom toakom dan je plan nabave za 2024. na usvajanje. Sa 7 glasova i niti jednim protiv je
usvojen. Odluka o usvajanju plana nabave za 2024.

Pod osmom toakom dnevnog prezentiran je Financijski Plan OS A.G.Matoi Tovarnik za 2024. godinu i
projekcijama za 2025. i 2026. godinu, te nakon sto nije bilo pitanja niti prUedloga dan na glasanje. Sa 7
glasova za i nitijednim protiv je usvojen Financijski Plan 05 A.G.MatoS Tovarnik za 2024. godinu i
projekcijama za 2025. i 2026. Godinu.

Pod toikom razno ,ravnateljica je upoznala ilanove 50 sa dinamikom rada u lkoli, tijekom cjelodnevne
nastave ifunkcioniranja rada cjelodnevne 5kole. Kako nije bilo vise pitanja niti prijedloga, sjednica je
zavrsena u 15 sati.
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